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Aanwezig: stemgerechtigd 

 Aelbrecht Wim   
 De Coninck Jozef   
 De Coster Steff   
 De Langhe Louis   
 Dierickx Rita   
 Emmerechts Ludo   
 Jacobs Paul   
 Lissens Dirk   
 Schelleman Paul   
 Van der Hasselt Roselien   
 Van Malderen Geert   

 

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

 Steenwegen  Ellen, ontwerper van het studiebureau SWECO 
 Beeckman Evelien,  eerste Schepen 
 Deleu Johan, Schepen   
 Van Damme Linda, kandidaat lid    

Verontschuldigd 

 Segers Willy   
 Vanderstappen Johan  
 Moens Laura 

 

 

Verslag vergadering Land- en tuinbouwraad 

 

Datum: donderdag 30 juni 2022 
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Agenda 

 Toelichting van het project ‘Masterplan Bronnengebied Opwijk’ door Ellen Steenwegen van het 

studiebureau Sweco  

 Toelichting van het project ‘Zonneboeren’ door onze collega Roselien 

•           Mededelingen en verslagen door de afgevaardigden naar andere gemeentelijke adviesraden: 

      - Milieuraad (Jef) 

                      - Werkgroep Trage Wegen (Wim) 

                      - Gecoro (Rita) 

 Enkele items van vorige vergadering: storten van slib op akkers, recyclage van landbouwfolie, lijst 

van actieve landbouwers, info over het wachtbekken Bolstraat…. 

 Variapunten: je eigen inbreng, opmerkingen, suggesties…. 

     •         Aan het einde van de vergadering:  overleg met de aanwezige kandidaat-leden  ter vervanging van   

                de ontslag nemende leden                                      

 
 

Agendapunt: Toelichting van het project ‘Masterplan Bronnengebied Opwijk’ door Ellen 
Steenwegen van het studiebureau Sweco   

Het ‘Masterplan Bronnengebied’ is een project dat de gemeente wil ontwikkelen. Het situeert zich in het  
openruimtegebied van Dokkene over Trod, Nanove en Broevink en heel wat landbouw (bedrijven, akkers, 
weiden…) is erbij betrokken. Dit project staat aan de beginfase in de ontwikkeling en de ontwerpers willen 
ons graag betrekken bij de verdere opmaak. Ze richten zich tot ons om de actuele situatie, bestaande 
knelpunten, wensen of mogelijkheden in het gebied kenbaar te maken. 

Er wordt constructief overlegd. Er komen heel wat knelpunten aan het licht, vooral wat betreft  de 
toegankelijkheid en bereikbaarheid van bepaalde achterliggende  landbouwgebieden. Het is een unieke 
gelegenheid om via dit project hiervoor oplossingen te zoeken. Het landbouwareaal in het openruimtegebied 
in kwestie is op zich al sterk versnipperd door bosjes, bomenrijen, trage wegen, kleine landschapselementen, 
beken enz…Daarom opteren we ervoor het landbouwareaal zoveel mogelijk intact te houden. Er wordt 
afgesproken dat we bij de verdere ontwikkeling van het Masterplan betrokken zullen worden. 

 

 

Agendapunt: Toelichting van het project ‘Zonneboeren’ door onze collega Roselien  

 ‘Zonneboeren’  is een project van Klimaatpunt, het Innovatiesteunpunt en Voedselteams en wordt 
ondersteund door provincie Vlaams-Brabant waarbij de 3 partners op zoek gaan naar energieke boeren en 
zonneburen die mekaar willen helpen en extra willen inzetten op korte keten. 

‘Staeveshof’, het bio- fruitteeltbedrijf van Bart en Roselien Vanderstraeten met zetel in de Coenstraat,  
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werkt mee aan dit project. Roselien, collega-lid van de landbouwraad, brengt ons een duidelijke uiteenzetting 
over het principe en het idee van de actie. Ook de gemeente Opwijk steunt dit project. Omdat de hoevewinkel 
van ‘Staeveshof’ in de maanden juli en augustus gesloten is, wordt er nog even gewacht om informatie 
hierover te publiceren. In augustus / september zal het project bekend gemaakt worden in het infoblad van de 
gemeente en via infoborden, o.a. aan het bedrijf. Wie er nu al graag wat meer wil over weten, kan terecht op 
ZONNEBOEREN.BE. 

 

 

 
 
 

Agendapunt: •           Mededelingen en verslagen door de afgevaardigden naar andere 
gemeentelijke adviesraden  

Milieuraad: Jozef De Coninck 
Werkgroep ‘Trage wegen’: Wim Aelbrecht 
Gecoro: Rita Dierickx 
 
*Tijdens de milieuraad van maart werd de nieuwe milieuambtenaar voorgesteld, verder geen belangrijke 
meldingen 
 
*De werkgroep ‘Trage wegen’ vergadert op 4 juli 2022. 
Schepen Johan Deleu maakt ons duidelijk wat de doelstelling is van Opwijk inzake het trage wegenbeleid. 
Het gemeentelijk beleidskader moet conform zijn aan het decreet Gemeentewegen van 2019. 
Het decreet bevat in eerste instantie algemene doelstellingen en principes over gemeentewegen. 
Gemeenten hebben de mogelijkheid om deze te verfijnen in een gemeentelijk beleidskader en 
actieplannen op te stellen. Voor Opwijk is er een 10-tal jaar geleden een inventaris opgemaakt van de 
trage wegen. Deze inventaris is de basis en hieruit heeft men een aantal prioriteiten gesteld, wat resulteert 
in het heropenen en opnieuw toegankelijk maken van een 5-tal voetwegen of veldwegen. Om deze 
plannen te verwezenlijken heeft de gemeente een samenwerkingsovereenkomst met Haviland. Schepen 
Evelien Beeckman zal ons een kopie van deze samenwerkingsovereenkomst bezorgen. 
 
*Gecoro: er heeft nog geen  Gecoro-vergadering plaats gehad sinds onze vorige vergadering van februari 
2022 

 

Agendapunt: Enkele items van vorige vergadering: 

Storten van slib op de akkers 
Recyclage van landbouwfolie 
Lijst van actieve landbouwers 
Info over spaarbekken in Bolstraat 
 
*Storten van slib op de akkers: Een lid meldt een mogelijk probleem met geruimd slib uit de 
Puttengrachtbeek (op de scheiding Merchtem-Opwijk) op zijn akkers.  Bij hevige regenval treedt de 
overloop van het rioleringsnetwerk van de Huttert-wijk in Merchtem in werking en wordt er rioolwater 
geloosd in de Puttengrachtbeek. Omdat aan de Merchtemse oever bomen staan, wordt de beek steeds 
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geruimd langs de Opwijkse oever en het vermoedelijk vervuilde slib wordt gestort op Opwijkse akkers. De 
wet laat het lozen van rioolwater in beken en grachten in beperkte mate toe, maar in dit geval zijn er 
twijfels over de biologisch afbreekbare organische belasting. Er zijn zichtbare aanwijzingen dat het 
geloosde rioolwater belastend is voor de beek. De provincie Vlaams-Brabant beschikt over een infopunt 
water, waar men met allerhande waterproblemen terecht kan. We kunnen deze situatie eens voorleggen. 
 
Schepen Evelien Beeckman beschikt over de planning voor het ruimen van beken en grachten. Ze zal ons 
deze planning bezorgen, zodat we ze kunnen inkijken. Wie hierover vragen heeft, kan zich wenden tot 
Benjamin Moens, de bevoegde gemeentelijke ambtenaar. 
 
*Recyclage van landbouwfolie: Schepen Evelien Beeckman gaat overleggen met de nieuwe 
milieuambtenaar om een oplossing te vinden. 
 
*Lijst van actieve landbouwers: De gemeente beschikt  niet over een lijst van actieve land- en 
tuinbouwers. Schepen Evelien Beeckman wil de lijsten van actieve landbouwers opzoeken in de 
kruispuntbank van ondernemingen volgens de nacebel codes gelinkt aan land-en tuinbouw. Volgende 
vergadering zullen we deze lijsten eens bekijken en actualiseren. 
 
*Info over spaarbekken Bolstraat. Er wordt een hemelwater- en droogteplan opgesteld in samenwerking 
met de watermaatschappij. Concrete plannen zijn er nog niet, er wordt nog overlegd. Maar hoogst 
waarschijnlijk komt er een spaarbekken in Dokkene en één tussen de Bolstraat en Leirekensroute. 

     Is het mogelijk om de definitieve plannen in te kijken? 
 

 

Agendapunt: Variapunten.  

       

 Eigen inbreng, opmerkingen, suggesties… 

 

  *Een bedrijfsbezoek met de schepen moet nog worden uitgewerkt. Iemand stelt voor om dit op een vee- of      

kippenbedrijf te organiseren, gezien de actualiteit rond het PAS dossier. 

*Een lid stelt voor om vaste data te prikken voor de vergaderingen. De meningen zijn hierover verdeeld. We 

leggen in ieder geval al een datum vast voor volgende vergadering. 
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Agendapunt: Aan het einde van de vergadering:  overleg met de aanwezige kandidaat-leden  ter                       
vervanging van de ontslag nemende leden                                       

Drie ontslag nemende leden dienen te worden vervangen. 
 
*Josée De Maeseneer en Elvire De Winne zullen vervangen worden door Linda Van Damme en Laura 
Moens 

     *Ludo Emmerechts wil zijn zitje doorgeven aan zijn zoon Bert Emmerechts. 

        

De ledenwissel moet worden goedgekeurd door de gemeenteraad. Vermits de eerstvolgende gemeenteraad 
in september plaats heeft, zullen we eind augustus een verzoekschrift indienen. 

 

 

 

Verslag: opgemaakt door Rita Dierickx  
 
 

Datum volgende vergadering: donderdag 6 oktober 2022 

 


